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Utbildningsnämnden 
Idrottsnämnden 

Idrottshallar vid skolor 

 

Älvsjö stadsdelsnämnd vill att utbildningsnämnden även i 

fortsättningen utreder möjligheten att nya idrottshallar vid 

skolor blir fullstora, d.v.s. 20x40 meter, eftersom det råder stor 

brist på hallar av den storleken. 

 

Älvsjö har flera mycket livaktiga idrottsföreningar som sysselsätter 

många ungdomar i vår stadsdel och i söderort. Tyvärr kan de inte ta 

emot alla de barn som önskar delta i deras verksamhet, på grund av 

bristen på ändamålsenliga idrottshallar i stadsdelen. En 

anläggningstyp som det idag råder stor brist på i Stockholms stad är 

fullstora idrottshallar med måtten 20x40 meter. I synnerhet västra 

Söderort har få fullstora idrottshallar i förhållande till 

befolkningsmängd, jämfört med andra delar av staden. 

 

Stadsdelsnämnden konstaterar att utbildningsförvaltningen och 

idrottsförvaltningen har utrett möjligheten att den nya idrottshallen 

vid Johan Skytteskolan skulle bli fullstor, d.v.s. 20x40 meter, men 

att utredningen visade att kostnaden skulle bli för hög då 

omklädningsrummen skulle behöva placeras under marknivå för att 

få plats på tomten. 

 

Älvsjö stadsdelsnämnd anser att utbildningsnämnden även 

fortsättningsvis bör sträva efter att bygga fullstora hallar när de 

planerar för nya idrottsytor för skolorna. För att kostnaden inte ska 

bli för hög bör inriktningen vara enklare men funktionella hallar, 

vilka kan möta föreningslivets behov på bra bredd- och 

träningsanläggningar. 

 

För Älvsjö stadsdelsnämnd 

 

Johan Nilsson (M) 
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